

Date: 12 January 2022

التاريخ: 12 يناير 2022

To: Bursa Kuwait Company K.S.C.P.

السادة/ شركة بورصة الكويت  
المحترمين،  
تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject: Disclosure of Material Information**

**الموضوع / الإفصاح عن معلومة جوهرية**

Pertaining to the above subject, and in reference to Chapter 4 of disclosure and transparency module of CMA law number (7) of 2010 and its executive bylaws regarding the establishment of Capital Markets Authority and regulating securities activities, Jazeera Airways K.S.C.P. would like to disclose issuance of Disciplinary Board Resolution, as clarified in the key information disclosure attached.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، تود شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. الإفصاح عن صدور قرار من مجلس التأديب وذلك وفقاً لما هو وارد في نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية المرفق.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع.

الجزيرة.  
Jazeera.

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
Key Information Disclosure

<p>12 يناير 2022 12 January 2022</p>	<p>التاريخ Date</p>
<p>طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. Jazeera Airways K.S.C.P.</p>	<p>اسم الشركة المدرجة Company</p>
<p>نود أن نحيطكم علماً بأن هيئة أسواق المال بتاريخ 2023/01/12 أعلنت عن صدور قرار مجلس تأديب رقم (117/2022) مجلس تأديب (83/2022 هيئة) بتفريم الشركة مبلغ 10 آلاف دينار كويتي وذلك للأسباب التالية:</p> <p>1. عدم الإفصاح عن اتفاقية تسهيلات ائتمانية مؤرخة 2017/10/01. 2. عدم التطرق إلى مناقشة التوصية الخاصة بتغيير مراقب الحسابات في إفصاح الشركة المؤرخ 2021/02/21 بشأن الدعوة لإنعقاد اجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 2021/02/22، وذلك على الرغم من ذكر التوصية ضمن جدول أعمال الاجتماع المذكور.</p> <p>We would like to inform you that CMA announced on 12/1/2023 issuance of Disciplinary Board Resolution No. (117/2022 Disciplinary Board) (83/2022 Authority) and imposed a fine of KD 10,000 for the following reasons:</p> <p>1- Non-disclosure of the credit facilities agreement signed on 01/10/2017. 2- Non-disclosure of the agenda item relating to the recommendation of the replacement of the external auditor in the disclosure dated 21/02/2021 regarding the Board of Director meeting invitation despite of the said recommendation is being included in the meeting agenda .</p>	<p>المعلومات الجوهرية Key Information</p>
<p>لا يوجد أثر مالي جوهري على المركز المالي للشركة. There is no material impact on the company's financial position.</p>	<p>أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of Key Information on the company's financial Position</p>



الجزيرة.  
Jazeera.